
Zápis č. 17 ze zasedání zastupitelstva obce Věžnice konaného dne 19.2.2024 

Bod 1 – Zahájení schůze 

Jednání zastupitelstva obce Věžnice bylo svoláno v souladu s §91 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a 

zahájeno starostou Davidem Drahošem.  

Přítomno je 7 zastupitelů. Ing. Josef Málek a Milan Chalupník jsou omluveni. Starosta shledal zastupitelstvo 

jako usnášeníschopné dle §92 odst. 9 zákona o obcích.  

Ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový záznam. 

Začátek 19:01 hod. 

 

Bod 2 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji jako zapisovatele pana Adama Drahoše, ověřovatele zápisu pana Jaroslava 

Kunce a pana Tomáše Vavrouška.“ 

Návrh usnesení č. 1/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje ověřovatele zápisu pana Jaroslava Kunce a pana Tomáše Vavrouška 
Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 1/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 3 – Schválení programu 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji rozšíření programu zasedání o bod č. 13 Práce v obecních lesích v roce 2024. 

Ostatní body se posunou.“ 

Návrh usnesení č. 2/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje rozšíření programu zasedání o bod č. 13 Práce v obecních lesích v roce 
2024. Ostatní body se posunou. 
Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 2/2024 bylo schváleno. 

 

Program:  

1) Zahájení 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti s Povodí Vltavy, s.p. 

5) Cenový dodatek ke Smlouvě o svozu separovaného odpadu s HBH ODPADY s.r.o. 

6) Smlouva o úhradě nákladů a nakládání s odpady tabákových výrobků 

7) Zpráva o uplatňování územního plánu Věžnice 

8) Místní agenda 21 

9) Zápis kontrolního výboru 

10) Dodatek č. 8 ke kupní smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu ze dne 

22.1.2007 s AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 

11) Smlouva o nájmu Dobrosev 

12) Dodatek č. 1 Smlouvy o odvozu a ukládání komunálního odpadu č. 1/2020 se Slunce 

Vysočiny, s.r.o.  



13) Práce v obecních lesích v roce 2024 

14) Informace z činnosti úřadu 

15) Rozprava členů zastupitelstva 

16) Závěr 

 

 

Návrh usnesení č. 3/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje rozšířený program zasedání. Viz příloha zápisu č. 2. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 3/2024 bylo schváleno 
 

Bod 4 – Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti s Povodí Vltavy, s.p. 

Starosta D. Drahoš: „Jedná se Smlouvu související s plánovanými domovními čistírnami u nemovitostí podél 

potoka v dolní části. Jde o budoucí služebnost na 3 vyústní objekty z těchto čistíren.“ 

Návrh usnesení č. 4/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice  
Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 4/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 5 – Cenový dodatek ke Smlouvě o svozu separovaného odpadu s HBH ODPADY s.r.o. 

Starosta D. Drahoš: „Jedná se mírné navýšení ceny za svoz kontejnerů od HBH. Dnes ještě budeme 

schvalovat navýšení ceny u AVE a u SMJ jsme dodatek projednávali v prosinci.“  

MUDr. S. Wasserbauer: Jak často se tyto kontejnery vyvážejí? 

Starosta D. Drahoš: HBH nám odvážejí sklo a kovy. Objednávám to vždy, když se kontejnery naplní. Kovy se 

vyvezou dvakrát do roka. Bílé sklo cca 4x ročně, barevné 2x ročně. AVE vyváží plasty každý týden, papír 1x za 

dva týdny a sklo si hlídají sami. Když se naplní, vyvezou to.  

 

Návrh usnesení č. 5/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Cenový dodatek za svoz separačních kontejnerů s HBH ODPADY s.r.o. 

Viz příloha zápisu č. 4. Podpisem dodatku pověřuje starostu obce. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 5/2024 bylo schváleno. 

 

 

Bod 6 – Smlouva o úhradě nákladů a nakládání s odpady tabákových výrobků 

Starosta D. Drahoš: „O této smlouvě jsem vás informoval už na minulém zasedání. Od Sdružení místních 

samospráv přišlo doporučení tuto smlouvu uzavřít. Posílal jsem to v podkladech.“ 

 

Návrh usnesení č. 6/2024 



Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Smlouvu o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady tabákových 

výrobků s NEVAJGLUJ a.s. viz příloha zápisu č. 5. Podpisem Smlouvy pověřuje starostu obce. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 6/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 7 – Zpráva o uplatňování územního plánu Věžnice 

Starosta D. Drahoš: „V závěru roku 2023 byly zahájeny práce na Zprávě o uplatňování našeho územního 

plánu. Podklady jsem vám posílal. Nejsou v něm žádné vážné nedostatky.“ 

 

Návrh usnesení č. 7/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice, příslušné podle § 6 odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 

stavebním řádu (dále jen „stavební zákon“), ve spojení s § 334a odst. 2 zákona č. 283/2021 Sb., stavební 

zákon ve znění pozdějších předpisů, schvaluje za použití § 55 odst. 1 stavebního zákona Zprávu o uplatňování 

Územního plánu Věžnice za období 2017-2023. Viz příloha zápisu č. 6. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 7/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 8 – Místní agenda 21 

Starosta D. Drahoš: „V tomto bodě se budeme zabývat naší Místní Agendou 21. Ve výboru pro sledování 

postupů MA 21 nahradí Zuzanu Nechvátalovou ze spolku Domov Věžnice pan Mgr. Ivo Kuttelwascher ze 

Základní školy a Mateřské školy Věžnice. Dále máme před sebou Hodnotící zprávu o činnosti v roce 2023 a 

akční plán na rok 2024.“ 

 

Návrh usnesení č. 8/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Výbor pro sledování postupů MA 21 a Zdravé obce Věžnice viz příloha zápisu 

č. 7, Hodnotící zprávu o činnosti MA 21 Zdravá obec Věžnice za rok 2023 viz příloha zápisu č. 8 a Akční plán zlepšování 

MA 21 Zdravá obec Věžnice pro rok 2024 viz příloha zápisu č. 9. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 8/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 9 – Zápis kontrolního výboru 

Starosta D. Drahoš: „V prosinci se sešel Kontrolní výbor. Předávám slovo předsedovi Kontrolního výboru 

Ing. Vítězslavovi Kuncovi, aby přednesl zprávu, kterou jste dostali v podkladech“ 

Ing. Vítězslav Kunc poté přednesl zprávu Kontrolního výboru včetně doporučení.  

 

Návrh usnesení č. 9/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí zápis kontrolního výboru. Viz příloha zápisu č. 10 
Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 



Usnesení č. 9/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 10 – Dodatek č. 8 ke kupní smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu ze dne 

22.1.2007 s AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 

Starosta D. Drahoš:  „To je ten cenový dodatek, o kterém jsem hovořil už v bodě č. 5.“ 

Návrh usnesení č. 10/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Dodatek č. 8 ke kupní smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu ze 
dne 22.1.2007 s AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. Viz příloha zápisu č. 11. Podpisem Dodatku pověřuje starostu 
obce. 
Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 10/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 11 – Smlouva o nájmu Dobrosev 

Starosta D. Drahoš: „Jedná se o nájem plochy v areálu zemědělského družstva, na které máme složený 

materiál na opravu cest. Je to nájem na půl roku. Do té doby to určitě stihneme odvézt.“ 

 

Návrh usnesení č. 11/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Smlouvu o nájmu nebytových prostor s Dobrosev a.s. Viz příloha zápisu 

č. 12. Podpisem Smlouvy pověřuje starostu obce. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 11/2024 bylo schváleno. 

 

 

Bod 12 – Dodatek č. 1 Smlouvy o odvozu a ukládání komunálního odpadu č. 1/2020 se 

Slunce Vysočiny, s.r.o. 

Starosta D. Drahoš: „Pan Řehák ze společnosti Slunce Vysočiny mě oslovil, zda bychom nemohli revidovat 

smlouvu o odvozu odpadu, kterou máme uzavřenou. V současnosti zde společnost vyvíjí v obci naprosto 

minimální činnost. Domluvili jsme se, že by platili poplatek za jednu popelnici. V případě zvýšení aktivit dojde 

k další revizi. Přijde mi to fér.“ 

 

Návrh usnesení č. 12/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Dodatek č. 1 Smlouvy o odvozu a ukládání komunálního odpadu č. 

1/2020 se Slunce Vysočiny, s.r.o. Viz příloha zápisu č. 13. Podpisem Dodatku pověřuje starostu obce. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 12/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 13 – Práce v obecních lesích v roce 2024 

Starosta D. Drahoš: „Poprosil jsem pana ředitele Lesního družstva v Polné, aby nám nacenil práce 

v obecních lesích pro rok 2024. Dokument máme před sebou.“ 



 

Návrh usnesení č. 13/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje práce v obecních lesích v roce 2024 dle nabídky Lesního družstva v Polné. Viz 

příloha zápisu č. 14 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 13/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 14 – Informace z činnosti úřadu 

Starosta D. Drahoš informoval zastupitele o situaci kolem úvazků pro nepedagogické pracovníky ve škole, 

seznámil zastupitele o výsledku hospodaření školy za rok 2023, informoval členy zastupitelstva o chystané 

schůzce s projektantem a pracovníky odboru životního prostředí Krajského úřadu v sídle Agentury pro 

ochranu přírody a krajiny v Havlíčkově Brodě kvůli jezu u Lutriánu a o chystaném setkání starostů obcí MAS 

Českomoravské pomezí v novém přísálí kulturního domu ve Věžnici. Na závěr ještě informoval zastupitele o 

zamýšlených opravách obecních komunikací v roce 2024, na které čeká cenovou nabídku. O rozsahu prací 

poté případně rozhodnou zastupitelé. 

Návrh usnesení č. 14/2024 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí informace přednesené starostou obce. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 14/2024 bylo schváleno. 

 

Bod 11 – Rozprava členů zastupitelstva 

Zastupitelé dále hovořili o záležitostech zmíněných starostou v předchozím bodě a o spotřebě vody v obci 

podle tabulky, kterou starosta poslal zastupitelům. 

 

Bod 12 – Závěr  

Ve 20:40 hodin starosta poděkoval zastupitelům za účast a zasedání ukončil. 

 

 

 

 

Ověřili:                 Jaroslav Kunc   ……..……………………………… 

 

 

              Tomáš Vavroušek    ……………………………………… 

 

           

starosta David Drahoš    ……………………………………… 


